
             

 

 

Informacija apie Molėtų r. švietimo pagalbos tarnybą 

 

 

Šis tekstas yra parašytas lengvai suprantama kalba. 

 

Lengvai suprantama kalba reikalinga žmonėms, 

kuriems yra sunku skaityti ir suprasti įprastus tekstus. 

Lengvai suprantama kalba padeda jiems 

sužinoti naujos informacijos. 

Tokių tekstų jau yra įvairiose pasaulio šalyse.  

 

 

 

© Europos lengvai suprantamos kalbos simbolis.  

Daugiau informacijos rasite čia: 

https://www.inclusion-europe.eu/easy-to-read/ 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.inclusion-europe.eu/easy-to-read/


Kas yra Molėtų r. švietimo pagalbos tarnyba? 

 

Molėtų r. švietimo pagalbos tarnyba yra 

įstaiga.  

Toliau tekste Molėtų r. švietimo pagalbos 

tarnybą vadinsime Tarnyba. 

 
 
 

Ką veikia Tarnyba? 
 
  

 

 
 

Tarnyba padeda: 

• suaugusiems, 

• mokytojams,  

• mokiniams,  

• tėvams. 

Tarnyba padeda visiems mokytis geriau. 

 

 

 

 

Tarnyba:  

• padeda mokiniams, kuriems reikia 

pagalbos,  

• konsultuoja mokytojus ir mokinių 

tėvus, 

• teikia psichologo, logopedo, 

specialiojo pedagogo, karjeros 

specialisto pagalbą. 

  



  

 

Tarnyba: 

• organizuoja mokymus, kursus, 

• išduoda pažymėjimus už įgytas 

žinias. 

Tai reiškia, kad išklausius mokymus 

galima gauti pažymėjimą. 

Pažymėjimas yra dokumentas, kuris 

patvirtina, kad žmogus mokėsi. 

  

Kaip gauti pagalbą? 

 

 

Galite paskambinti telefono numeriu:  

+370 679 86986 

 
 
 

 

 

 

Galite parašyti elektroninį laišką adresu: 

info@spt.moletai.lt  

 

  

         

 

 

Galite atvykti į tarnybą šiuo adresu: 

Alberto Jauniškio g. 1, Molėtai 
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Kada dirba Tarnyba? 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

         

 

Tarnyba dirba: 

• pirmadienį nuo 8 val. iki 17 val., 

• antradienį nuo 8 val. iki 17 val., 

• trečiadienį nuo 8 val. iki 17 val., 

• ketvirtadienį nuo 8 val. iki 17 val., 

• penktadienį nuo 8 val. iki 15 val. 45 

minučių. 

 

 

Pietų pertrauka nuo 12 val.  

iki 12 val. 45 minučių. 

Per pietų pertrauką Tarnybos 

darbuotojai nedirba. 

Dieną prieš šventę Tarnyba dirba 1 

valanda trumpiau.  

  

 

 

 

Tekstą parengė: Daiva Jucienė 

 

Tekstą vertino: Aurelija Slavinskaitė 

 

Teksto vertinimą koordinavo: Renata Bilinskienė,  

Sutrikusio intelekto žmonių globos bendrijos „Molėtų Viltis“ pirmininkė 

 

Iliustracijos: Canva 

 


